
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 12. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 120
Vil ministeren, i lyset af den seneste udvikling omkring Rusland, lade undersøge, hvor 
mange af Flyvevåbnets F-16 kampfly, som med fordel, fuldt ud vedligeholdt, sideløbende 
med den gradvise levering af F-35 fortsat i et par årtier vil kunne anvendes som en 
væsentlig og effektiv del af Flyvevåbnets materiel og udføre præcist de opgaver, der så 
dygtigt løses i dag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Espersen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Espersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand

1/1

Offentligt
FOU Alm.del - Spørgsmål 120

Forsvarsudvalget 2021-22


